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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Eltűnnek a madarak hazánkból? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Kevesebb mint a felére csökkent a szántóföldi madarak száma Európában. A jelenség fő oka a 
területek intenzív mezőgazdasági felhasználása, a madárfajok csökkenő egyedszáma ugyanis azt 
jelzi, hogy a mezők és a szántóföldek sivárrá váltak. Ugyanakkor több agártechnológiai módszer is 
létezik, mely a fenntarthatósági, természetvédelmi szempontok figyelembevételével képes hatékony
és versenyképes mezőgazdasági termelést biztosítani. Ezek megismertetése a termelőkkel állami 
felelősség és feladat.

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen módon és eszközökkel 
kívánnak ennek a kihívásnak megfelelni?

Várjuk érdemi válaszát!


